
S K R A Ć E N I   Z A P I S N I K  
 
 
sa 6. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine održane dana 04.02.2010. godine u 18,00  
sati u maloj dvorani Gradske knjižnice u Krapini 
 
SJEDNICI SU PRISUSTVOVALI:  
 
Mladen Gregurović, Viktorija Mikša, Zdravko Presečki,   Danko Hršak, Dragutin Benc, 
Josip Kozina, Zoran Gregurović, Milan Golub, Dubravko Barilar, Stjepan Grah, Branko 
Kučko,  Nenad Sikirica, Zdenka Grilec, Mirko Koret, Štefanija Družinec,  Vladimir 
Bajcer,   Branko Kunštek, i Robert Cerovečki 
 
 
OD OSTALIH SJEDNICI SU PRISUSTVOVALI:  
 
Josip Horvat, gradonačelnik Grada Krapine, Josip Pelin, zamjenik gradonačelnika, Boris 
Bočkaj, zamjenik gradonačelnika, Miroslav Ivić, pročelnik, Branka Stipić, voditelj 
zapisnika te predstavnici medija. 
 
Predsjednik gradskog vijeća g. Zoran Gregurović otvara 6. sjednicu Gradskog vijeća 
Grada Krapine, pozdravlja sve prisutne , konstatira nakon izvršene prozivke,  da 
sjednici prisustvuje dovoljan broj članova gradskog vijeća, te se mogu donositi 
pravovaljane odluke, kao i drugi akti.  
 
Predsjednik gradskog vijeća g.Zoran Gregurović  čita prijedlog dnevnog reda današnje 
sjednice koji su članovi vijeća primili uz poziv te  nakon kraće rasprave  konstatira, da 
je jednoglasno usvojen dnevni red kako su članovi gradskog vijeća primili uz pozive i 
radni materijal za današnju sjednicu u tekstu koji čini sastavni dio zapisnika. 
 

T O Č K A  1. 
 
PITANJA I PRIJEDLOZI 
 

1. Član gradskog vijeća g.Koret Mirko istakao je slijedeće:  
 

• rasvjeta na igralištu  OŠ “August Cesarec” je prema njegovom saznanju samo 
jedanput korištena, pa predlaže da se ista koristi vikendom kako bi se mladi više 
okupljali na igralištu, a manje po kafićima. 

• prelaz preko pruge Doliće, napominje da zvono ima jak zvuk, pa je ljeti jako teško, jer 
su prozori otvoreni te predlaže da Grad kontaktira sa HŽ-om kako bi se zvono malo 
smanjilo 

• što se tiče radnika “Krakom-a”, konstatirao je da je 9 radnika na Zavodu uz 
otpremninu, a koja je obećana u tri obroka, pa postavlja pitanje da li su sredstva za 
otpremninu osigurana, a isto tako je ponovno uvjeravan od radnika “Krakom-a” da je 
primljeno novih 30 ljudi  

 
Gradonačelnik Grada Krapine g.Josip Horvat je odgovorio, da što se tiče rasvjete na igralištu 
OŠ “August Cesarec”, ključ od ormarića je kod ravnatelja te je svima dostupan, tako da 
nema zapreke niti od strane Grada, a niti od škole da se igralište na koristi. Isto tako je 
napomenuo, da je sa ravnateljima škola dogovoreno da sve gradske udruge imaju besplatno 
korištenje sportske dvorane. 



Nadalje je napomenuo da se može HŽ-u uputiti dopis, da li je jačina zvuka u skladu sa 
zakonom.  
Što se tiče radnika “Krakom-a” istakao je da ako su radnici potpisali Sporazum za 
otpremninu, istu će i dobiti, a što se tiče zaposlenja 30 ljudi, od roka kada su radnici potpisali 
Sporazum  o otpremniti sigurno nisu zaposleni, jer to nije moguće pravno te se možda to 
zaposlenje odnosi na neko drugo vrijeme. 
 
2 Članica gradskog vijeća gña Družinec zamolila je gradonačelnika za odgovor na slijedeća 
pitanja:  
 

• zašto ništa nije poduzeto od strane Grada Krapine koji je vlasnik 25% da Slobodna 
zona počinje raditi 

• da li je sve poduzeto kako bi ispitni centar za vozače bio u Gradu Krapini 
• da li je što poduzeto ili se planira u svezi rješenja pitanja Šemničkih Toplica 

 
Gradonačelnik Grada Krapine g.Josip Horvat je odgovorio, da što se tiče Slobodne zone, dat 
će se pismeni odgovor. Isto tako je obavijestio članove gradskog vijeća, da ispitni centar za 
vozače ispunjava sve uvjete, da se ispiti održavaju u Krapini te ističe, da je bilo nekih 
problema, ali ne tako kako su prezentirani u medijima. Isto tako je napomenuo, da je održan 
sastanak predstavnika auto škola, policije itd. na kojem je sve konstatirano, te je i prema 
zaključcima postupljeno, ali kod nas u Gradu Krapini je veći problem polaganja ispita za C i D 
kategorije, ali i to će se riješiti postavom dopunske table na prometni znak. Što se tiče 
Šemničkih Toplica, rok za dostavu ponuda prema natječaju završava krajem ovog mjeseca, 
te će se nakon toga znati odgovor.   
 
3. Član gradskog vijeća g.Bajcer Vladimir se osvrnuo na postavljena pitanja na prošloj 
sjednici, a to je pitanje dostave Službenog glasnika Grada Krapine svim članovima vijeća te 
odgovor o Vodospremi Strahinje. Isto tako je dao prijedlog, a odnosi se na Sportsko 
rekreacioni centar Podgora odnosno da se ponovno uspostavi kuglana koja je demontirana 
kada se radio disco, ali prema njegovom saznanju sav inventar iz dvorane je deponiran. 
 
Pročelnik je odgovorio članu gradskog vijeća g.Vladimiru Bajceru, da su svi službeni glasnici 
Grada Krapine objavljeni na web stranici Grada Krapine ,a sve iz razloga da se puno ne troši 
na fotokopiranje. 
 
Što se tiče kuglane, gradonačelnik je odgovorio,  da se 90-tih demontirana stara kuglana te 
ne zna gdje su rekviziti deponirani i u kakovom su sada stanju. Isto tako je napomenuo, da 
se nema dobro iskustvo sa iznajmljivanjem tog prostora u ŠRC Podgora. Grad ne može 
sanirati taj prostor iz proračuna, te je napomenuo, da ne razumije, da nitko nema interes da 
posluje u takovom prostoru. 
 
 
4. Član gradskog vijeća g.Nenad Sikirica je ponovio pitanje skretanja kod kuće Sučić, koje je 
sada obavezno desno te je napomenuo, da je razgovorao sa stručnjacima vezanim za to 
pitanje koji su odgovorili, da nije nemoguće drugačije rješenje, odnosno da ne treba biti 
pravilo desno. Isto tako je postavio pitanje koliko je do sada vozača platilo kaznu što krše 
prometne znakove, jer rijetki ga poštivaju kod samog izlaza na raskršće. Predlaže,  da se još 
jednom ispita, da li mora ostati na tom raskršću ovakovo prometno rješenje.    
 
Gradonačelnik Grada Krapine g.Horvat je ponovno odgovorio, da je za postavu znaka te 
prometno rješenje ovog raskršća tumačenje zatraženo od Policije, koja je utvrdila da je ovo 
prometno rješenje koje je sada jedino moguće. Isto tako je zamolio g.Sikiricu da ako može 



pribaviti pismeno mišljenje od stručnjaka koji su preporučili mogućnost drugog prometnog 
rješenja, kako bi se ista prezentirala i dostavila Policiji.                                                                       
 
5. Član gradskog vjeća g.Grah Stjepan istakao je, da je zadnja sjednica MO Donja Šemnica 
održana 05.11.2009. godine te je napomenuo, da je sada već II mjesec 2010., a još nije 
zakazana sjednica.Isto tako je napomenuo, da je na istoj sjednici tražio odgovore kuda su 
potrošena sredstva MO, što se do sada radilo, ali iste odgovore nije primio. Nadalje je 
predložio, da g.gradonačelnik pokrene rad Veterinarskog punkta u Donjoj Šemnici, jer isti je 
u derutnom stanju, pa ljudi čekaju veterinara na cesti.                                                                         

 
Gradonačelnik g.Josip Horvat je odgovorio članu gradskog vijeća, da nije član mjesnog 
odbora te ne može znati kada se sjednice održavaju, pa napominje da ako članovi mjesnog 
odbora prigovaraju što se ne održavaju sjednice upute dopis Gradu. Nadalje što se tiče 
Veterinarskog punkta u Donjoj Šemnici, napomenuo je da se isti ne koristi već godinama jer 
je bilo problema oko vlasništva te je upoznao članove vijeća da se vrši revizija vlasništva 
zgrada u Šemnici Donjoj kako bi se moglo utvrditi pravo stanje.                                                       
 
Član gradskog vijeća g.Bajcer je istakao, da je još on sreñivao to stanje i prema istom sve je 
sada vlasništvo Grada.                                                                                                   
 
6. Član gradskog vijeća g.Danijel Klasić je predložio, pošto je donijeta na prošloj sjednici 
vijeća nova Odluka o načinu ureñenja i naplate parkirališta u Gradu  za stanare koji žive u I 
zoni omogući kupnja povlaštene karte, jer se ne slaže sa odgovorom da stanari I zone ne 
mogu kupiti povlaštene karte.                                                                                       
 
Gradonačenik Grada Krapine g.Horvat je uputio člana gradskog vijeća g.Klasić Danijela da se 
radi pojašnjenja Odluke te njegovog traženja povlaštene karte obrati poduzeću „Krakom“.   
 
 

T O Č K A 2. 
 

Usvajanje skraćenog zapisnika sa 5.sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine 
 
Predsjednik gradskog vijeća g.Zoran Gregurović je upoznao članove vijeća da su skraćeni 
zapisnik sa 5.sjednice primili uz radni materijal za ovu sjednicu te o istoj točci otvara 
raspravu.   
 
Kako nije bilo drugih pitanja ni prijedloga, konstatirao je da je jednoglasno donijet slijedeći  
 

Z A K L J U Č A K 
 
U s v a j a  se skraćeni zapisnik sa 5. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine u tekstu koji 
čini sastavni dio ovog zapisnika.                                                                  
 

T O Č K A  3. 
 
Donošenje Odluke o socijalnoj skrbi 
 
 
Predsjednik gradskog vijeća g.Gregurović je predložio da predsjednik Odbora za statutarno 
pravna pitanja podnese Izvješće o gore navedenoj točci dnevnog reda. 
 



Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  03.02.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.  
 
Članica gradskog vijeća gña.Zdenka Grilec postavila je pitanje koje se proteže kroz cijelu 
Odluku, a to je visina osnovice. 
 
Gradonačelnik Grada Krapine g.Horvat je odgovorio da je osnovica trenutno 500,00 kuna. 
 
Član gradskog vijeća g.Bajcer je postavio pitanji da li postoji Povjerenstvo koje je osnovano 
prema staroj Odluci ili će se imenovati novi članovi Povjerenstva.  
 
Član gradskog vijeća g.Koret zamolio je odgovor, a odnosi se na prava, da li se novom 
Odlukom neka prava gube ili ne.  
 
Gradonačelnik Grada Krapine je odgovorio da se novom Odlukom ne gube prava, ona se 
donosi kako bi se odredbe uskladile sa Zakonom, kao i što bolje pratilo plaćanje potrošnje 
plina te je zaključio da se novom Odlukom ništa ne gubi samo se uvodi red.Nadalje je 
napomenuo da što se tiče članova Povjerenstva , imenovat će se novi članovi.  
 
Nakon kraće rasprave predsjednik gradskog vijeća je konstatirao da je jednoglasno donijeta 
slijedeća  
 

O D L U K A 
 
D o n o s i   se Odluka o socijalnoj skrbi u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 
 

T O Č K A  4. 
 

Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o ustroju i djelokrugu rada upravnih tijela 
Grada Krapine 
 
Predsjednik gradskog vijeća g.Gregurović je predložio da predsjednik Odbora za statutarno 
pravna pitanja podnese Izvješće o gore navedenoj točci dnevnog reda. 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  03.02.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.  
 
Zamjenik predsjednika gradskog vijeća g.Kučko Branko postavio je pitanje gradonačelniku, 
da li se ovom Odlukom povećava broj zaposlenih ili će se napravi reorganizacija unutar 
upravnih tijela grada. 
 
Gradonačelnik grada Krapine g.Horvat je odgovorio, da se Odlukom o ustroju i djelokrugu 
rada ne odreñuje broj zaposlenih, već se to ureñuje Pravilnikom. Napomenuo je, da se ova 
Odluka donosi kako bi se odredbe uskladile sa Zakonom te kako bi se promijenio i uskladio 
sa postojećim Zakonom naziv Odjela kao i da se kod Odjela stave opisi poslove koje ti Odjeli 
obavljaju. 
 
 



Nakon kraće rasprave predsjednik gradskog vijeća je konstatirao da je jednoglasno donijeta 
slijedeća  
 

O D L U K A 
 
D o n o s i   se Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o ustroju i djelokrugu rada upravnih tijela 
Grada Krapine u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 
 
 

T O Č K A  5. 
 

Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom doprinosu 
 
Predsjednik gradskog vijeća g.Gregurović je predložio da predsjednik Odbora za statutarno 
pravna pitanja podnese Izvješće o gore navedenoj točci dnevnog reda. 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  03.02.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.  
 
Nakon kraće rasprave predsjednik gradskog vijeća je konstatirao da je jednoglasno donijeta 
slijedeća  
 

O D L U K A 
 
D o n o s i   se Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom doprinsou u tekstu koji čini 
sastavni dio ovog zapisnika. 
 
 

T O Č K A  6. 
 

Donošenje Odluke o izboru Savjeta mladih Grada Krapine 
 
 
Predsjednik gradskog vijeća g.Gregurović je predložio, da predsjednik Odbora za statutarno 
pravna pitanja i Odbora za izbor i imenovanje podnesu Izvješća o gore navedenoj točci 
dnevnog reda. 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  03.02.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.  
 
Predsjednik  Odbora za izbor i imenovanje g.Danko Hršak upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  03.02.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.  
 
Član gradskog vijeća g.Sikirica je istakao, da je zabrinjavajuće to, što se pojavila samo jedna 
lista, a poduzete su sve potrebne radnje od oglašavanja pa nadalje. Predložio je, da se 



novoimenovani Savjet mladih što više promovira u javnosti, kako bi što više mladih 
prepoznalo njihov rad i postojanje.  
Predsjednik gradskog vijeća g.Gregurović predložio je, da se s obzirom da je prispjela samo 
jedna lista , da se o istoj Odluci glasa javno te je konstatirao da je jednoglasno odlučeno da  
se o navedenoj Odluci glasa javno. 
 
Nakon kraće rasprave predsjednik gradskog vijeća je konstatirao, da je sa 18 glasova ZA i 1 
glas SUZDRŽAN donijeta slijedeća  

 
O D L U K A 

o izboru članova  Savjeta mladih Grada Krapine 
 
 
1. U Savjet mladih Grada Krapine  nakon provedenih izbornih aktivnosti i z a b i r u   se 
slijedeći članovi: 
 
 

1. Ksenija Hlevnjak, Lepajci,  Lepajci 91 
2. Krunoslav Tušek, Lepajci, Donja Šemnica 286  
3. Jelena Mikša, Krapina, Bregovita 21 
4. Antun Poslončec, Krapina, Trg Ljudevita Gaja 18 
5. Marko Mlinarić, Lepajci, Donja Šemnica 261 
6. Tomislav Bajcer, Krapina, Frana Galovića 1 B 
7. Andro Težački, Krapina, Perivoj Gustava Krkleca 1   

 
 
2. Ova Odluka stupa na snagu osmog dana nakon objave  u Službenom glasniku Grada 
Krapine.         

 
T O Č K A  7. 

 
 
Donošenje Odluke o raspisivanju izbora za članove Mjesnog odbora Krapina 
 
 
Predsjednik gradskog vijeća g.Gregurović je predložio da predsjednik Odbora za statutarno 
pravna pitanja podnese Izvješće o gore navedenoj točci dnevnog reda. 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  03.02.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.  
 
Nakon kraće rasprave predsjednik gradskog vijeća pročitao je cjelokupnu odluku uz izmjenu 
datuma raspisivanja, tako da se briše 05.03.2010. te umjesto toga se piše 05.02.2010. te je 
konstatirao, da je jednoglasno donijeta slijedeća  
 

 
 
 
 
 
 



O D L U K A 
o raspisivanju izbora za članove vijeća Mjesnog odbora Krapina 

 
 
1. Raspisuju se izbori za članove vijeća Mjesnog odbora Krapina – za područje Krapine ( uže 
područje), Šušelj Brijeg, Tkalci, Trški Vrh      
 
2. Za dan izbora odreñuje se 07.03.2010. godine    
 
     Izbori se raspisuju danom 05.02.2010. godine.     
 
3. Ova Odluka će se objaviti u Službenom glasniku Grada Krapine   
 

T O Č K A  8. 
 

Donošenje Odluke o  imenovanju članova Gradskog izbornog povjerenstva Grada 
Krapine    
 
Predsjednik gradskog vijeća g.Gregurović je predložio, da predsjednik Odbora za statutarno 
pravna pitanja i Odbora za izbor i imenovanje podnesu Izvješća o gore navedenoj točci 
dnevnog reda. 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  03.02.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.  
 
Predsjednik  Odbora za izbor i imenovanje g.Danko Hršak upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  03.02.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.  
 
Nakon kraće rasprave predsjednik gradskog vijeća je konstatirao da je jednoglasno donijeta 
slijedeća  

O D L U K A 
o imenovanju članova Gradskog izbornog 

povjerenstva Grada Krapine 
 
1. U Gradsko izborno povjerenstvo Grada Krapine za provoñenje izbora za članove vijeća 
Mjesnog odbora Krapina   i m e n u j u   se:      
 
1. Miroslav Ivić, predsjednik  
2. Andrea Cobović, član 
3. Branka Stipić, član  
 
1. Vlasta Bočkaj, zamjenik predsjednika  
2. Mario Sajko, zamjenik člana 
3. Jelena Milčić, zamjenik člana   
 
 
2. Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u  Službenom glasniku 
Grada Krapine.   



 
T O Č K A  9. 

 
Donošenje Odluke o odreñivanju naknade za izbore MO Krapina 
 
Predsjednik gradskog vijeća g.Gregurović je predložio, da predsjednik Odbora za statutarno 
pravna pitanja  podnese Izvješće o gore navedenoj točci dnevnog reda. 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  03.02.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.  
 
Nakon kraće rasprave predsjednik gradskog vijeća je konstatirao,  da je sa 15 glasova ZA i 4 
glasa SUZDRŽANA donijeta slijedeća  
 

O D L U K A 
 
D o n o s i  se Odluka o visini naknade za provedbu izbora za članove vijeća Mjesnog odbora 
Krapina u 2010. godini u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 
 
 
 


